
  PÖYTÄKIRJA 4/2016 

 
Aika: Perjantai 9.9.2016 klo 16.45-18.50  
Paikka: Kirjasto, kirjastonjohtajan huone  
Läsnä: Kari Paananen, pj. 
 Lauri Hintikka 
 Anssi Rekula 
 Tiina Laitinen 
 Jorma Kukkonen, kunnanhallituksen pj. 
 Pirkko Annala, siht. 
Asiat: 
 
Kokouksen aluksi Jorma Kukkonen kertoi kunnan ajankohtaisista asioista. 
 

1. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen 
Hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja. Kari Paananen kertoi samalla Konneveden 
vapaa-ajan asukkaiden kokoontumisesta 2.7., jossa hän ja Hannes Rossi Rautalammin 
vapaa-ajan asukastoimikunnasta kävivät kertomassa Rautalammilla vapaa-ajan 
asukastoimikunnan toiminnasta. 

 
2. Hankkeiden tilanne 

2.1. Vapaa-ajan asukastoimikunta toivoo, että uusi rakennusjärjestys saataisiin viimein 
hyväksyttyä tämän vuoden aikana. 
2.2.  Rautalammin kunnan uudet kotisivut on julkaistu 5.9.2016. Vapaa-ajan asukkaille 
pyydetään oikeuksia ja käyttöopastusta, jotta toimikunta saisi itse huolehtia sivun 
ajantasaisena pysymisestä. Sivuilta puuttuu vielä pöytäkirjat ja toimikunnan kokoonpano 
yhteystietoineen. 
2.3.   Torin suunnittelu teknisessä lautakunnassa jatkuu. 

 
3. Kesätreffit 2016 palautekeskustelu 

Kesätreffeillä kävi 700 kahvinjuojaa. Tapahtuma onnistui hyvin, myyntipaikat olivat täynnä ja 
äänentoisto oli edellisvuosia kuuluvampaa. Kulttuuriseuran ruokatapahtuma ihastutti ja 
pohdittiin, toimisiko kokonaisuus paremmin, jos lauantaiaamupäivän tapahtumat 
toteutettaisiin samassa paikassa, jolloin kävijöiltä häviäisi kiire. Toivotaan kulttuuriseuralta 
yhteistä, kaikkia viikonlopun järjestäjiä koskevaa suunnittelutilaisuutta mahdollisimman pian, 
jotta kokonaisuutta voitaisiin suunnitella yhteistyössä. Lapsille ja nuorille toivottiin viikonlopun 
kokonaisuuteen enemmän ohjelmaa. 

 
4. VASTA:n kokoonpano valtuustokaudelle 2017 – 2021 

Toivotaan, että jokainen vastalainen ilmoittaa kiinnostuksena jatkaa toimikunnassa. 
Tavoitteena on, että uusi VASTA voitaisiin nimittää samaan aikaan muiden toimikuntien 
jälkeen heti uuden vaalikauden alussa. 

 
5. Muut asiat 

Suunniteltiin kesälle 2017 Rautalampi-veneilyä, jossa oppaan johdolla veneiltäisiin 
Rautalampi ympäri ja johon VASTA kutsuisi veneilijöitä ja tiedotusvälineitä mukaan.  

 
6. Seuraava kokous 

Seuraava kokous pidetään Rautalammin joulunavausviikonvaihteessa marras-joulukuun 
vaihteen tienoilla. 

 
7. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18.50. 


